

Title (en)

Filing and selection box for cards.

Title (de)

Kasten zum Klassifizieren und Selektieren von Karten.

Title (fr)

Boîte de classement et de sélection pour fiches.

Publication

EP 0014667 A1 19800820 (FR)

Application

EP 80420005 A 19800111

Priority

FR 7901185 A 19790112

Abstract (en)

The box comprises, on the one hand, two identical bodies 1 and 2 each offering a useful height which is slightly greater than half the major dimension of rectangular cards and a width which is slightly greater than this dimension and, on the other hand, two removable and reversible partitions 6 which can be fitted in one of the bodies in order to delimit therein a cell 7 whose width is equal to one or the other of the dimensions of the cards. Application to the filing of rectangular cards. <IMAGE>

Abstract (fr)

La boîte comprend d'une part, deux corps identiques 1 et 2 offrant chacun une hauteur utile légèrement supérieure à la moitié de la plus grande dimension de fiches rectangulaires et une largeur légèrement supérieure à cette dimension et, d'autre part, deux cloisons 6 amovibles et reversibles adaptables dans l'un des corps pour y délimiter un alvéole 7 dont la largeur est égale à l'une ou à l'autre des dimensions des fiches. Application au classement de fiches rectangulaires.

IPC 1-7

B42F 17/08

IPC 8 full level

B42F 17/08 (2006.01)

CPC (source: EP)

B42F 17/08 (2013.01)

Citation (search report)

DE 1092885 B 19601117 - EGON HILLEBRAND LEUCHTEN FABRI

Cited by

US4627535A; US5842570A

Designated contracting state (EPC)

DE GB IT

DOCDB simple family (publication)

EP 0014667 A1 19800820; FR 2446189 A1 19800808; FR 2446189 B1 19810320

DOCDB simple family (application)

EP 80420005 A 19800111; FR 7901185 A 19790112